

## 关于 RoHS 指令 2011/65/EU、指令 2015/863/EU 的声明

### Statement with respect to RoHS Directive 2011/65/EU, Directive 2015/863/EU

我们在此声明：赫格纳斯工厂生产的产品，基于我们的认知，符合 RoHS 指令 2011/65/EU 和指令 2015/863/EU。

We hereby confirm that our products produced at our production site in Höganäs are to the best of our knowledge in conformity with the requirements of RoHS Directive 2011/65/EU, Directive 2015/863/EU.

所有产品的销售均受本公司《一般销售条款》的约束。本声明无意，也不得被解释为，放弃或修改《一般销售条款》或我方的其他陈述或保证。本声明自发布之日起生效。今后，若我司生产的产品发生变化且变化影响 RoHS 指令 2011/65/EU，指令 2015/863/EU 的符合性，会提前告知。

All sales of the Products are subject to our General Conditions of Sale. This statement is not intended to be, nor shall it be construed to be, a waiver or modification of the General Conditions of Sale or otherwise a representation or warranty from our side. This statement is valid as per the date hereof. Later on, if any change in the product shows unconformity with the requirement of RoHS Directive 2011/65/EU, Directive 2015/863/EU, we will notify in advance.

Yours sincerely,  
HÖGANÄS China

赫格纳斯（中国）有限公司



2023-5-26